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Van de Bestuurstafel 
 

We vierden vrijdag 16 en zaterdag 17 augustus ons 50-jarig bestaan. 
De eerste dag gebeurde dat bij prachtig weer, terwijl de tweede heel 

nat verliep. Dat staat een beetje symbool voor wat we als 

Dorpsvereniging de afgelopen halve eeuw meemaakten. De ene keer 
boekten we zwaar bevochten overwinningen, terwijl we andere keren 

het onderspit moesten delven.  
 

Ja, het was soms heel nat op zaterdag, maar dat neemt niet weg dat 

veel dorpsgenoten hun beste beentje hebben voorgezet om de 
inwoners te trakteren op een mooi feest. Elders in dit blad een 

uitgebreid verslag over de festiviteiten. 

Dank. Het bestuur bedankt iedereen die zich heeft ingezet. Dat geldt 
voor het comité dat een jaar lang bezig was met de voorbereiding,  

Ko de Visser die samen met anderen veel werk stak in het fotoboek, 

degenen die de dorpsloop voorbereidden en de mensen waar je langs 
de route terecht kon, Dorpsmanager Rianne van Iwaarden (zij heeft 

ons intensief bijgestaan namens de gemeente Middelburg), sponsors 

van activiteiten, beheerdersechtpaar Peter en Els Nijssen van het 
dorpshuis, Stichting Zomerfeesten Nieuwland en alle anderen die zich 

via verenigingen, organisaties en bedrijven  hebben uitgesloofd. Het 
feest was een fraai staaltje van gemeenschapszin door vele 

dorpsgenoten.         

 
Trekdijk . En dan nu terug naar de actualiteit. De kwestie Trekdijk 

nadert de beslissende fase. In november wordt duidelijk hoe het 

terrein er in de toekomst uit zal zien. De Werkgroep Trekdijk leverde 
grote inspanningen door alternatieven aan te dragen. Dat alles  om 

een voor ons zo goed mogelijk resultaat te bereiken. Elders in de 

krant een verslag van de Werkgroep.   
 

Voetpad en bomen. Het tegelpad langs de Weizichtweg (tussen 

Veerstraat en paadje naar de Molenweg) heeft plaatsgemaakt voor 
een onverhard tracé. Daar zijn we niet blij mee, want wanneer je 

achter een rollator loopt kun je hier echt niet over.  
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Over de uitvoering van het looppad is geen overleg geweest. Hier is 

het laatste woord nog niet over gezegd en geschreven. Het bestuur is 

er wel verheugd over dat kwijnende bomen langs de Weizichtweg 
worden vervangen. De grond waarin ze stonden is van slechte 

kwaliteit en zodoende kan het groen hier niet tot volle wasdom 
komen. 
 

Leefkuil. De Leefkuil is heringericht en ligt er op het oog mooi bij. 
Aan de kant van de Van Akenstraat is een trottoir aangelegd 

waardoor zeker vier parkeerplaatsen verloren gingen. Dit stond niet 
in het oorspronkelijke plan, maar gebeurde in opdracht van de 

afdeling veiligheid van de gemeente. Intussen zijn er ook hekken 

geplaatst. Het is nog de vraag of ertoe leiden dat er niet langer door 
de kuil wordt gefietst. 
 

Senioren en oud ijzer. Op woensdag 18 september is de jaarlijkse 
reis voor onze 75-plussers. Deze uitstap wordt betaald uit de 

inzameling van oude metalen door Ko de Visser, maar doordat de 
prijzen al lange tijd onder druk staan wordt er dit keer een kleine 

bijdrage gevraagd. Ik vernam dat de bus geheel is volgeboekt.  

Dat is een mooi bericht om mee af te sluiten. 
Wim Staat 
 

Huisartsenpraktijk J.C.Ponten 
 

Praktijk 
De zomer is alweer bijna voorbij en ik hoop van harte dat u, ondanks 

de af en toe erg warme dagen, er van hebt kunnen genieten , thuis 

of op andere plaatsen. 
Wij zijn ons alweer op de herfst aan het voorbereiden. De 

griepspuiten zijn besteld en de mailing wordt voorbereid. In de 

praktijk zijn er enkele wijzingen. Wij hebben afscheid genomen van 2 
doktersassistentes en de uren van de anderen zijn uitgebreid. 

Nu werken Anneke, Yvonne, Wenny en Claudia bij ons.  Als 
praktijkondersteuner voor een stuk psychische ondersteuning werkt 

Marijke de Groot al enkele jaren bij ons en Lianne van der Lint is 

begonnen een praktijkondersteuner( Sabine) te begeleiden in haar  
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opleiding tot POH voor de chronische ziekten. Sabine is op dinsdag 

de hele dag in onze praktijk. 

Vanaf half september komt, voorlopig voor een jaar, onze jongste 
zoon in de praktijk werken op dinsdag en woensdag. Op 29 augustus 

j.l heeft hij zijn specialisatie tot huisarts afgerond aan de Erasmus 
universiteit in Rotterdam. 

U kunt dan dus bij het maken van afspraken de keus krijgen tussen 

Ponten sr en Ponten jr.  
Vanaf half oktober zal dokter Verdijk met zwangerschapsverlof gaan. 

We hebben dan een periode van enkele maanden geen vrouwelijk 

huisarts in de praktijk. In februari zal zij weer terugkeren in de 
praktijk. 

Gedurende deze 4 maanden zal dokter v. Zwieten uit IJzendijke( een 

studiegenoot van mijn zoon en van dokter Verhoofstad) haar 
spreekuren waarnemen. 

Hij werkt op maandag, woensdag en vrijdag. 

Op 29 augustus j.l heeft ook dokter Verhoofstad zijn specialisatie tot 
huisarts afgerond. Hieronder  een dankwoord van hem: 

Na een zeer leerzaam jaar bij dr. Ponten heb ik op 29 augustus j.l 
mijn opleiding tot huisarts afgerond en mijn tijd hier in het prachtige 
Zeeland afsluiten. Hoewel de reistijd vanaf Rotterdam Noord 
aanzienlijk was, heb ik altijd met bijzonder veel plezier in Nieuwland 
en Middelburg gewerkt. Voor een belangrijk deel kwam dat door het 
warme welkom van de medewerkers van de praktijk, maar net zo 
goed door de prettige sfeer die hier in het dorp en in de spreekkamer 
heerst. Via deze weg wil ik dan ook alle mensen uit het dorp hartelijk 
bedanken voor de mooie, leerzame en leuke gesprekken!  
Wie weet toe kiek! 
Groet Emil Verhoofstad 
Voor mij betekent dit dat ik na 29 jaar stop met het opleiden van 

jonge, aankomend huisartsen. Volgens mij was dokter Verhoofstad  
de 25E, een mooi jubileum. Het heeft mij onvoorstelbaar veel 

positieve energie opgeleverd waar ik met veel plezier en voldoening 
op terugkijk. 

NB:  op maandag 11 nov as. is er na mijn nachtdienst GEEN vrij 

spreekuur in Nieuwland. 
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Apotheek:  

Nogmaals verzoeken wij u vriendelijk om uw medicatie tijdig te 

herhalen . De medicatie ligt dat 2 dagen later klaar. 
We hebben deze tijd echt nodig vooral om de grote 

leveringsproblemen van meer dan 600 medicijnen op te vangen. En 
nog lukt het niet altijd, iets waar wij totaal geen vat op hebben 
  

 Met groet   J.C.Ponten  
 

Dorpsfeest ondanks regen geslaagd 
 Bijna een jaar lang hadden we ons voorbereid op de viering van 50 

jaar dorpsvereniging. Het werd een feest met twee gezichten. Vrijdag 

was het prachtig weer en konden alle festiviteiten doorgang vinden. 
Zaterdag gooide de regen roet in het eten, waaronder enkele 

onderdelen zwaar te lijden hadden zoals de ringrijwedstrijd. Maar per 

saldo was het feest geslaagd, vooral door de inzet van heel veel 
dorpsgenoten.   
 

Opening. Het feest werd vrijdagmiddag geopend door 

dorpswethouder en locoburgemeester Carla Doorn. Zij memoreerde 

dat de gemeente Middelburg de eerste jaren na de herindeling in 
1966 het dorp geheel links liet liggen. Gelukkig kwam er daarna een 

regelmatig contact tot stand via de in 1969 opgerichte Wijkvereniging 

(later is de naam veranderd in Dorpsvereniging). Mevrouw Doorn 
verheelde niet dat het er soms stevig aan  toegaat in het beraad er 

tussen dorp en gemeente. Zij  overhandigde niettemin aan voorzitter 
en officieuze dorpsburgemeester Krina de Visser namens de 

gemeente als blijk van waardering een cheque voor het planten van 

een boom in het dorp. De Leefkuil is een mogelijke locatie. Met het 
loslaten van duiven was de aftrap voltooid.  
 

Fotoboek. Daarop volgde buiten dan de officiële presentatie van het 
fotoboek ‘Uitgebeeld verleden van Nieuw- en Sint Joosland’. Het werk 

van Kees van den Bovenkamp vond intussen gretig aftrek. De hele 
oplage was binnen anderhalve week uitverkocht. De vorige keer dat 

de uitgeverij bij zo’n boek heel snel los was duurde dat zeven weken. 

De verkoop van het Nieuwlandse fotoboek betekende dus een record.  
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Bestellen fotoboek 

Zodra zich 35 gegadigden hebben opgegeven kan er aan een 

tweede druk begonnen worden.  
Dus heeft u interesse in het boek, geef het dan op bij  

Krina de Visser. Tel. 602255 
 

Terugblik In het dorpshuis was er na de boekpresentatie een ontvangst 
met koffie en lekkers.  René Hoebeke hield een korte toespraak over een 

halve eeuw Dorpsvereniging. Die begon met een hardnekkige strijd om 

te voorkomen dat de haven zou veranderen in een vuilnisbelt. Daarbij 
volgden taaie gevechten rond de dreigende verdwijning van de apotheek 

van onze huisarts dokter Ponten (gewonnen), de dreigende komst van 

mega-varkensstallen (gewonnen), de gewenste restauratie van de molen 
(gewonnen),  de ongewenste aanleg van het verkeersplein N57/A58 bij 

het dorp (verloren) en de komst van een bedrijventerrein langs de 
Trekdijk (nog volop gaande). De club wist ook te voorkomen dat bijna 

alle Nieuwlandse polders vol tuinbouwkassen zouden komen te staan en 

wendde de komst af van een groot slibdepot in de Schorerpolder, net 
over de grens op Ritthems grondgebied. Uit het verhaal van René kwam 

naar voren dat de vereniging enorm veel werk verzet(te) en dat dorp en 
nabije omgeving er zonder een eigen belangenclub heel anders hadden 

uitgezien. 
 

De complete tekst van deze presentatie volgt hieronder. 
 

Het 50-jarig jubileum van de Dorpsvereniging Nieuw- en Sint 

Joosland 
 

Geachte aanwezigen! 
 

Graag wil ik u in het kort wat vertellen over de geschiedenis van de 

Dorpsvereniging Nieuw- en Sint Joosland. Hierbij moet ik me beperken 
vanwege de tijd die me gegeven is. Ik zou wel een uur kunnen vullen in dit 

programma, maar dat is niet de bedoeling. Een uitgebreide versie zal ik 
t.z.t. opnemen in mijn nieuwe boek: “Buiten Verwachting” dat gaat over 

bijna 390 jaar lokale geschiedenis van ons mooie dorp. Het boek is nog 

lang niet klaar. Ik ben er nog wel enkele jaren mee bezig. Eén ding wil ik 
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verklappen: het wordt een dikke pil. Waarom? Het is eigenlijk heel 

eenvoudig. Er is veel te schrijven over het dorp. 
Voor het ontstaan van de DV gaan we terug naar 1969. Dit is het 

oprichtingsjaar van de voorlopige wijkraad. Dit was de eerste naam van de 

DV. De aanleiding voor de oprichting was een raadsbesluit van de 
gemeente Middelburg. NSJ was toen enkele jaren daarvoor als gemeente 

heringedeeld en opgeheven op 1 juli 1966. NSJ was hier niet blij mee en 
heeft tot de laatste snik gestreden tegen deze samenvoeging. In april 1969 

besloot de gemeenteraad tot vaststelling van het plan om de haven van 

NSJ en het Arne-Zijkanaal te dempen met huisvuil. Het was geen 
onomkeerbaar besluit, maar het plan sloeg in als een bom in NSJ. Er was 

geen enkel overleg geweest met de Nieuwlandse gemeenschap en dat plan 

kwam hard aan. 
 

Enkele Nieuwlanders toonden zich strijdvaardig en gingen zich organiseren. 
Bob Wams (die pas in Nieuwland was komen wonen) ging de deur langs en 

zocht medestanders. Al snel sloten mensen zich aan zoals ds. Siderius, 

huisarts mw. Sabine Jansen-Schrama en dhr. Seijbel en vormden een 
voorlopige wijkraad. Dit was een voorloper van de wijkvereniging. Er 

kwamen bijeenkomsten in café De Nieuwe Hoop. De bijeenkomsten die 
over een veelheid aan onderwerpen ging, werden druk bezocht. De 

wijkraad wilde een serieuze gesprekspartner zijn en kreeg volop steun van 

de inwoners. De wijkraad kreeg volop publiciteit en er kwam een dialoog op 
gang met de gemeente Middelburg onder aanvoering van burgemeester 

Drijber.   

 
Er werden gesprekken gehouden, maar het leidde echter niet tot afstel van 

het plan. Op de gespreksagenda stonden ook bijv. de vrijwillige brandweer, 
de woningbouw in Hoge Stelle, de molen, verkeersoverlast. De gemeente 

kwam ook naar het dorp toe en was er tevens een openbare bijeenkomst 

waarbij de bewoners hun stem flink lieten horen. Het was een goede start 
en het betekende dat Middelburg rekening ging houden met het “dorpje” 

NSJ. 
 

De wijkraad zette haar tanden in het dossier stortplaats en maakte bezwaar 

bij de nodige instanties. Na jaren strijd tot bij de Raad van State werd het 
bezwaar van de DV verworpen. Het betekende echter niet dat de strijd was 
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verloren. In de tussentijd waren nieuwe plannen gevormd in midden 

Zeeland die leidden tot een centrale stortplaats bij Nieuwdorp.  
Hier sloot Middelburg bij aan en was de demping van het Arne-Zijkanaal 

van de baan. De opluchting bij NSJ was groot! 

 
De wijkraad was begrijpelijk erg tevreden. NSJ mag dit bestuur zeer 

dankbaar zijn. Bestuursleden in de beginperiode waren: ds. Siderius 
voorzitter; B. Wams, secretaris, dhr. Seijbel, penningmeester en algemeen 

lid Sabine Jansen-Schrama. Deze kernleden hebben in die jaren veel werk 

verricht. Er werd hierdoor een solide basis gelegd van een wijkraad die 
jaren vooruit kon en die streed voor de leefbaarheid van het dorp en 

omgeving. 

 
De wijkraad is een vrijwilligersorganisatie. Vrijwilligers vinden was niet altijd 

makkelijk, omdat in dit werk veel tijd gaat zitten. Er was zeker ook een 
moeilijke periode door een gebrek aan bestuursleden, maar er stonden 

gelukkig toch weer mensen op die hun verantwoording wilden opnemen. 

Hierdoor kon in 1994 het 25-jarig jubileum worden gevierd met een 
tentoonstelling, demonstraties van de judoclub en andere festiviteiten.  

In 1999 kreeg de wijkvereniging haar huidige naam van dorpsvereniging. 
NSJ is immers een dorp en geen wijk van een grote stad.   

In al de 50 jaar heeft de DV zich bezig gehouden met veel dossiers. Hierbij 

wil ik er enkele uitlichten zonder tekort te willen doen aan al die andere 
zaken.  

 

-Het dorpshuis. De DV wilde een dorpshuis met een gymzaal. De gemeente 
alleen een dorpshuis. Dit leidde tot stevige discussies met de gemeente. 

Uiteindelijk besloot de gemeente wel ten gunste van het dorp en kwam de 
gymzaal er toch. De kosten waren bij elkaar fl 472.000. Wel moest het dorp 

het enorme bedrag van fl 27.500 ophoesten. En het dorp kreeg dit nog 

voor elkaar ook mede dankzij 2 grote dorpsfeesten! Het dorpshuis werd in 
1973 feestelijk geopend. 

 
-De molen Buiten Verwachting. De molen die in vervallen staat was komen 

te verkeren (buiten werking in 1966) moest volgens de DV worden gered 

als bijzonder gebouw van ons dorp. In maart 1977 kocht de gemeente de 
molen voor fl 20.000. Zes jaar later in 1983 was de molen als “nieuw”. De 
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kosten waren enorm, nl. fl 505.000. Dankzij de vele subsidies (fl 478.000) 

viel dit nog mee. De molen draait nog steeds en staat op een prachtige 
locatie! 

 

-De GGZ (=Geen Grootschalige Zwijnerij). Deze actie was nodig vanwege 
een onverwachte varkensinvasie. Wat wilde het geval? In 1994 had een 

ondernemer het plan om twee grote varkensstallen te bouwen in NSJ. Dit 
was op een perceel aan de Boomdijk en bij de Welzingedijk. Daar zat NSJ 

niet op te wachten met al die overlast en aantasting van onze polders. De 

gemeente had verzuimd haar bestemmingsplan dicht te spijkeren. 
Ellenlange en dure procedures waren het gevolg, maar uiteindelijk kon de 

bouw op het nippertje worden tegengehouden. De stallen kwamen er niet. 

 
-Dorpsplan 2006-2007; Samen met de gemeente Middelburg wilde men 

werken aan een betere leefbaarheid van het dorp. Hierdoor werden 
straatwerk verbeterd (Oude Rijksweg), speelvoorzieningen aangelegd e.d. 

 

-aanleg van de N57 en het laatste tracé; Hier heeft de DV geprobeerd de 
aansluiting van de N57 op de A58 bij Nieuw- en Sint Joosland in de richting 

van Souburg te laten verplaatsen. Dit lukte helaas niet, maar het Rijk koos 
wel voor plan B. Hierdoor werd wel bereikt dat een geluidswal langs de A58 

kwam te liggen. 

 
-Slag om de Trekdijk (2019). Deze is nog niet gestreden. In 2009 kocht de 

gemeente de opstallen en de grond bij de Trekdijk langs de A58. De 

gemeente wilde hier een bedrijventerrein realiseren dat op verzet stuitte 
van de DV. In 2018 is een participatiegroep opgericht  bestaande uit de 

MBC (Middelburgse Bedrijvenclub) en de werkgroep Trekdijk die een advies 
moet uitbrengen aan de gemeenteraad. Dit advies wordt 1 september dit 

jaar verwacht. 

 
Na vele jaren is er nu een veel betere overlegstructuur met de gemeente 

tot stand gekomen. Dat is een groot verschil met 1969, toen de gemeente 
met de plannen naar buiten kwam over een demping van het Arne-

Zijkanaal en het haventje.  

De contacten zijn nu intensiever. Er is veel overleg met de dorpswethouder, 
de wijkmanager en het ambtenarenapparaat. En een belangrijk punt is 
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bereikt dat de gemeente weet dat met de DV terdege rekening moet 

worden gehouden! 
 

Het is wel duidelijk dat op tal van groten en kleine terreinen de DV actief is 

en ook op de nodige deskundigheid kan rekenen van medestanders.  
 

Ze blijft zich inspannen voor de belangen van het dorp. Er blijven genoeg 
zaken op het dorp afkomen die soms een bedreiging vormen (zoals de 

grote windturbines of een veelheid aan zonnepanelen in en langs onze 

polders). Dan komt de DV in actie. En dat al 50 jaar lang voor ons mooie 
dorp dat met prachtige polders is omgeven die hopelijk nog lang mogen 

blijven bestaan.  

Daarom gaan mijn complimenten uit naar de DV NSJ en al haar leden en 
vrijwilligers. 

 
Ik dank u voor uw aandacht.    René Hoebeke 

 
Oude bekenden Het was heel mooi dat diverse oud-bestuursleden naar 
Nieuwland waren gekomen om de jubileumviering mee te maken. Onder 

hen was dominee C. J. Kraai die vanuit Gelderland naar ons dorp was 
afgereisd. Na de oprichting van de vereniging hanteerde dominee P. 

Siderius als eerste de voorzittershamer. Zijn ambtgenoot Kraai was de 

tweede. Hij maakte zich onder meer sterk bij acties voor de 
molenrestauratie. Onder de bezoekers waren meer oud-bestuurs-leden 

zoals: Etty Luteijn-Meliefste en haar man uit Hellevoetsluis,  

Wim Geertse, Elia Verhelst, Ineke Lobbezoo, Carlos Hoogwijk en  
Jan Boone. 

 
Vossenjacht.  Na de opening van het feest was  de beurt aan de 

speeltuinvereniging met een Vossenjacht. Veertig fanatieke kinderen 

hebben meegedaan en de vossen waren moeilijk maar goed te vinden. 
De activiteit was geslaagd. 

 
Paardentram. Deze voerde bewoners van de Binnenhaven en andere 

senioren langs mooie plekjes in en rond het dorp. 

 
Dikke Bandenwedstrijd verloopt prima! Na de vossenjacht was het 
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de beurt aan Stichting Wielercomité Koudekerke om de Delta Dikke 

Banden Wedstrijd te houden in Nieuwland. Over aanmeldingen had de 
organisatie niet te klagen. Ruim 40 deelnemers in de diverse 

categorieën! Wat wel opviel is dat de jongere categorieën beter bezet 

waren dan de oudste. Mede dankzij het goede fietsweer was het 
deelnemersveld groot genoeg en was er ook veel publiek. Stichting 

Wielercomité Koudekerke kijkt terug op een geslaagde wedstrijd en 

hoopt het nog vaker te  kunnen organiseren. 
 

Bingo! De vrijdagavond stond in het teken van een Bingo en zoals wij 
gewend zijn is ons dorp zeer fanatiek met dit spelletje. De gymzaal van 

’t Durps uus was afgeladen (110 personen). De spelleiding deed het 

prima. De nummers kwamen voorbij in een snelle flow en men won 
prachtige prijzen. Een geslaagde gezellige avond. 

 
Ringrijden. Op  zaterdag  waren de Ringrijders al vroeg op om alles 

voor hun evenement te organiseren. De paarden en deelnemers hadden 

er zin in en het sfeertje was prima. Maar het weer sloeg al snel om en 
het werd regenachtig. Rond 13.00 uur moesten de rijders en de 

wedstrijd jammer genoeg staken vanwege de stortbuien. Heel erg 

jammer. Om 16.00 uur stopte er aan de Korteweg nog een auto met 
liefhebbers van ringrijden. Zij kwamen uit Den Bosch waar het de hele 

dag prachtig weer was geweest en keken wel op toen ze hoorden dat er 
helaas niet naar een spannende finale kon worden gekeken! (zie ook het 

verslag van de Ringrijdersvereniging, elders in dit nummer). 

 
Kleedjesmarkt.  Vanwege het natte weer was al besloten de 

kleedjesmarkt naar het dorpshuis te verplaatsen. Anders had die zeker 
geen doorgang kunnen vinden.  

 

Kerk. Zo tegen 14 uur, aan het eind van het poffertjesfestijn bij de kerk 
stortregende het en  konden de  omstanders daar hun buik vol eten. Ze 

kregen van Arjen Westeneng extra porties door gebrek aan publiek. 

Binnen in de kerk was  er een labyrint, waarover door mensen van alle 
leeftijden is gelopen. Ook was er gelegenheid tot ontmoeting bij een 

bakje koffie, waarvan door velen gebruik is gemaakt. 
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Dorpsloop. De dorpsloop zou starten vanuit de feesttent om 13.00 uur 

maar had met slecht weer te kampen. De mensen waren desondanks 
enthousiast.  

 

 
ONDA. Het concert van ONDA was van buiten naar de gymzaal 

verhuisd, een muzikale verwelkoming bij de finish was dan ook een fijn 

onthaal. De mooie ballroom demonstratie van Lisa van der Pluijm en Stef 
van Eenennaam tussen de optredens van ONDA was een prachtige 

aanvulling. Het Nieuwlands/Souburgs koppel behaalde vorig jaar goud 
op het nationaal kampioenschap van de Nederlandse Danssport 

Organisatie. Wat gaaf om te zien dat ons dorp zoveel talenten heeft. 
 

Films In de kleine zaal trokken de dorpsfilms veel aandacht. Ze gingen 

over Nieuwland in 1974 en de jubileumvieringen van de Dorpsvereniging 
in 1994 en 1999.   
 

BBQ. De feesttent van Stichting Zomerfeest Nieuwland stond dit jaar op 

de parkeerplaats van VV Nieuwland. Het weer klaarde enorm op aan het 

eind van de middag, dat was perfect voor de BBQ. Heel wat 
dorpsgenoten konden hierdoor genieten van het eten, een drankje en de 

livemuziek van Soul Kitchen.  
 

Feest. Daarna werden de tafels en stoelen aan de kant geschoven om 

te feesten met Barcode. Het was weer een geslaagde editie. Wij willen 
onze sponsoren bedanken en de vrijwilligers die ons geholpen hebben 

met het opbouwen en opruimen. Bedankt.  
 

Dank. Al met al was het een zeer geslaagd feest.  
Nogmaals dank aan alle vrijwilligers die een  bijdrage hebben geleverd. 

Zonder vrijwilligers is een organisatie niets. Tevens heeft gemeente 

Middelburg ook haar bijdrage geleverd. Niet alleen in financiële zin, maar 
ook door de inzet van onze altijd bereidwillige en hardwerkende 

dorpsmanager Rianne van Iwaarden. 

Volgend jaar weer deze opzet?? Dat is nog niet duidelijk. We merkten 
wel dat vele handen licht(er) werk met zich meebrengt, maar het 

organiseren van zo ’n evenement  is toch altijd een hele klus.  
Wie weet tot volgend jaar. 
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Stichting Zomerfeest Nieuwland. Helaas is er ook slecht nieuws, 

want het bestuur van Stichting Zomerfeest Nieuwland gaat er mee 
stoppen. Vrijwilligers die de organisatie van het Zomerfeest willen over-

nemen kunnen zich melden via:  info@zomerfeestnieuwland.nl voor 31 

december 2019. Anders moet de stichting definitief worden opgeheven. 
We hopen op positieve reacties. 

Dit verslag  is een gezamenlijke productie van Heleen Lokker, Ard 

Ridderbos en Wim Staat, allen leden van het comité dat het dorpsfeest 
voorbereidde. Wij groeten u evenals de andere leden vanuit 

Dorpsvereniging, Stichting Zomerfeest Nieuwland, Gemeente 
Middelburg, Dorpshuis, Oranjevereniging, ONDA, Speeltuinvereniging en 

 Ringrijdersvereniging. 
 

Nieuws uit de kerk 

 
Kerkdiensten.  Aanvang 10.00 uur, tenzij anders aangegeven. N = 

Nieuwland, R = Ritthem.  

15 september N Ds. Pascal Handschin,  22 september R Ds. Vroukje 
Dees-Hinten, 29 september N Ds Jacobine Scholten, 6 oktober R  Ds. 

Elly Bouman (koffie na de dienst), 13 oktober N Ds. Pascal Handschin 
(Heilig Avondmaal). 20 oktober R  Sander Janse. 27 oktober N de heer 

Theo van Teijlingen,  3 november, R Commissie bijzondere diensten 

(koffie na afloop), 10 november N  Ds. Bouke de Haan. 17 november R 
Ds. Harold Oechies en 24 november N 9.30 u Ds. Pascal Handschin 

(herdenking overledenen) 
Crèche voor de allerkleinsten. Vanaf september starten we voor de 

kleinste kinderen in de kerk met een crèche. Bij aanvang van de dienst 

(na de zegen) kunt u uw baby, dreumes of peuter naar de zaal achter de 
kerk brengen. Er is dan een oppas aanwezig, zodat u rustig kunt 

deelnemen aan de kerkdienst. 
 

Gezellige avond 
 

Als afsluiting van 50 jaar Dorpsvereniging komen de gebroeders 

Antheunisse op zaterdag 16 nov. in ’t Durpsuus op d’n oek een gezellige 
avond verzorgen met verhalen en sketches over Nw & St Joosland en 

Middelburg 

Aanvang 19.30 zaal open 19.00 uur  
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Dorpstafel  
Op 21 nov. houden we de najaars dorpstafel 

In ’t Durpsuus op d’n oek aanvang 20.00 uur zaal open 19.30 uur 

Agenda en verslag in de volgende dorpskrant 
 

Dorpsloop  
 

Ondanks het slechte weer zijn er toch meer dan 100 mensen gestart om 
te wandelen, hardlopen of fietsen. 
 

Degene die zijn gestart, toppers! 
We hebben veel positieve reacties gekregen, dus wie weet komt er een 

vervolg 😉. 

Mocht je tips hebben? We horen ze graag! 
 

Iedereen bedankt voor de deelname of medewerking! 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Organisatie Dorpsloop Nieuwland 2019 

Heleen Lokker en Michelle Baas 
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Foto’s: Mario Rentmeester 
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Ringrijdersvereniging Nieuwland 

Op 17 augustus j.l. hielden wij als Ringrijdersvereniging onze 

jaarlijkse wedstrijd op het Dorpsfeest. Dit jaar ging dit gepaard met 
tal van activiteiten, georganiseerd door verschillende verenigingen 

die betrokken zijn bij Nieuw- en Sint Joosland.  
De wedstrijd ging voortvarend van start en met 19 gastrijders en 20 

deelnemende leden van onze vereniging beloofde het een gezellige 

dag te worden. Helaas begon het al vroeg in de morgen met 
spetteren en regenen, waardoor heel de ochtend jassen en/of 

regenpakken van pas kwamen. Toch zette we de wedstrijd door in de 

hoop dat het weer zou opklaren.  Helaas bleek dit niet het geval en 
hebben we, vanwege de hevige regenval rond 13 uur, de wedstrijd 

afgelast. Het leek ons als bestuur niet verantwoord de wedstrijd uit 

te rijden en daarbij het risico te lopen dat er ongelukken zouden 
gebeuren door de weersomstandigheden.  

Zodoende eindigde de wedstrijd eerder dan gehoopt en is qua prijzen 

enkel Amy Crucq beloond met het dagklassement. Zij stak als enige 
alle ringen. 

 
Inmiddels is het ringrijseizoen ten einde en gaan de paarden weer op 

stal. Als vereniging kijken we wederom terug op een geslaagd 

seizoen. We zijn trots op de sportieve prestaties en de vereniging 
met alle leden. Helaas loopt het ledenaantal iets terug, we hopen dat 

dit in de toekomst anders zal worden.  
 

Verder mogen we trots zijn op het lijfsbehoud in de ereklas, de bijna 

promotie in de tweede klas en de deelname van een vierde drietal 
aan de vierde klas. Het persoonlijk niveau binnen de vereniging 

neemt tot onze vreugde ook alleen maar toe. Zo wist Amy Crucq een 

beker te winnen op de vrije wedstrijd in Vlissingen en waren onze 
leden goed vertegenwoordigd in de bekerkamp op de tweede 

folkloristische dag op het Molenwater in Middelburg.  

Julia Crucq wist de 11e beker in de wacht te slepen en Richard 
Jacobs presteerde het om  de 4e beker te winnen!  

Als laatste willen we ook nog even terugblikken op de 

ereklaswedstrijd, aan het begin van het seizoen.  
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Een wedstrijd die we als vereniging voor het eerst organiseerde. We 

kunnen niet anders dan concluderen dat we samen met onze leden 

en andere betrokkenen van het dorp er een groot succes van hebben 
gemaakt. Nadien hebben we niet anders dan positieve reacties 

gehad. Daarom willen we onze leden maar ook alle andere 
dorpsbewoners die een helpende hand hebben geboden bedanken! 

Zonder jullie hadden we dit succes niet kunnen realiseren. Met deze 

wedstrijd hebben we onze vereniging en het dorp op een positieve 
manier op de kaart gezet. Bedankt! 

Dan rest ons niets anders dan alle betrokkenen van het afgelopen 

seizoen te bedanken en een goede winterperiode toe te wensen. 
 

Tot volgend jaar! 
Het bestuur van Ringrijdersvereniging Nieuwland. 

 

Uitslag  
1. Amy Crucq 18 Meeste ringen 

2. Hubert van der Maas 17   

3. Levi de Witte 17   

4. Julia Crucq 15 
3e Prijs versiering 
koudbloeden 

5. Michael van der Schoor 15   

6. Karin Besuijen 14   

7. Rachel van Sluijs 13   

8. Sharon Crucq 13   

9. Mirella Cevaal 13 2e Prijs versiering overig 

10. Noa Slinger 12   

11. Ko Kwekkeboom 12   

12. Jan Wisse 12 

2e Prijs versiering 

koudbloeden 

13. Angela Openneer 11   

14. Esmee Wijkhuis 11   

15. Yentl Besuijen 11   

16. Jolanda Kwekkeboom 11   

17. Dewi Jagesar 11   

18. Bart-Jan Volmer 11   

19. Peter de Vos 11   
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 Vervolg uitslag   

20. Antoinette Vermast 10   

21. Annelies de Visser 10   

22. Theo Janse 9   

23 Johan Baas 9   

24 Piet Kluijfhout 9   

25 Nadia Slinger 8   

26 Indy de Bok 8   

27 Corina Roskam 8   

28 Mitchel van Leerdam 8   

29 Jan Crucq 8 
1e Prijs versiering 
Koudbloeden 

30 Yara Dekker 6   

31 Sanne Fritz 6   

32 Dewi Pleijte 5   

33 Yara de Looff 5 3e Prijs versiering overig 

34 Jos Marijs 5  

35 Erica Wisse 4 1e Prijs versiering overig 

36 Iris Kluijfhout 3   

37 Jasmijn van de Gruiter 3   

38 Anne Seijbel 2   

39 Crfystal de Looff 2   

 
Gezellige middag Springplank 
 

Op 22 oktober is er een gezellige middag in de Springplank 

Er wordt dan een terugblik gegeven op het busreisje van 2018 

middels foto’s en filmbeelden. Natuurlijk is er koffie met iets lekkers, 
en er worden 3 rondjes bongo gespeeld 

Bestuur Springplank 
 

3D kaarten maken 

Dit staat op voor 22 Oktober maar wordt vanwege de 
gezellige middag verzet naar: 

Dinsdag 15 Oktober dus een week eerder  

   Lenie de Visser 
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Betaling contributie 
 

We gaan weer naar het eind van het jaar, en er zijn nog een aantal 

dorpsbewoners die de contributie nog niet hebben betaald. 
Wilt u nakijken of u één van deze bent vragen wij u dit alsnog te 

voldoen op Rekeningnummer: NL86 RABO 0303851783 

Ten name van: Dorpsvereniging Nieuw en Sint Joosland. 
Bij voorbaat dank  de penningmeester 

 

 
Jeugdactiviteiten Nieuwland 

Sinterklaas 

  
Het is nog vroeg, maar wij hebben al contact 

gehad met de regelpiet. 
Sinterklaas en zijn pieten zullen op zaterdag 23 november in 

Nieuwland aankomen. 

Houdt voor de andere activiteiten onze Facebookpagina in de gaten.  
 

 

Nieuws van Nieuwland in Beweging 
Total body workout 

Omdat er door Mariska in de les op 

woensdagavond van 19.30-20.30 uur niet alleen 
meer aerobics wordt gegeven, is er gekozen voor een nieuwe frisse 

naam:  TOTAL BODY WORKOUT 
 

Op muziek train je alle spiergroepen en natuurlijk niet te vergeten je 

conditie! 
Streetdance 1 

Dit jaar starten we met 3 streetdance groepen! 

Streetdance 1 is voor kinderen in de leeftijd vanaf 3 jaar tot en met 
groep 2. Juf Roos en juf Luna gaan iedere week aan de slag op 

muziek. Dit doen ze door dansjes te doen, dansjes aan te leren en 

leuke spelletjes op muziek te doen.  
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Op woensdagmiddag van 16.45-17.30 uur 

Streetdance 2 en 3 
 

Wendy van Langeveld staat te trappelen om met de jongens en 

meiden vanaf groep 3 aan de slag te gaan.Ze heeft veel ervaring in 
het lesgeven van danslessen. Ze is o.a. op een aantal scholen (basis- 

en voortgezet onderwijs) dansdocent geweest en heeft als zelfstandig 

dansdocent bij diverse verenigingen en instellingen dansles gegeven. 
En natuurlijk heeft ze zelf veel gedanst. 

Ben je nieuwsgierig geworden en wil je kijken of ze jou net zo 
enthousiast kan maken als de andere kinderen? Trek je danskleding 

aan en kom op vrijdagmiddag dansen! 

De jongens en meiden van groep 5 tot en met 8 kunnen gelijk door 
uit school, om 15.15 tot 16.15 uur krijgen zij les. Van 16.15-17.15 

uur zijn de kinderen van groep 3 en 4 van harte welkom om te 

komen dansen. 
 

Gym 
Op zaterdagmorgen tovert juf Michelle met de hulpjuffen de gymzaal 

om tot een speelparadijs. Waar de kinderen vanaf 2 jaar van 10.00 

tot 11.00 uur heerlijk kunnen bewegen. Omdat er hulpjuffen zijn, is 
iedereen tot en met groep 3 welkom. 
 

Rooster seizoen 2019/2020 
Woensdag 16.45-17.30 uur: streetdance 1 (3 jaar t/m groep 2) 

• Start: 28 augustus 

 19.30-20.30 uur: total body workout 

• Start: 4 september 

Vrijdag 
15.15-16.15 uur: streetdance 3 (groep 5 t/m 8) 

16.15-17.15 uur: streetdance 2 (groep 3 en 4) 

• Start: 30 augustus 

•  

Zaterdag 10.00-11.00 uur: gymnastiek (vanaf 2,5 jaar) 
      •     Start: 31 augustus 

 



 

Dorpskrant Nieuwland, jaargang 47 nr. 4, pagina 25 

 

O.N.D.A. –Nieuws 

Op vrijdagavond 21 juni waren wij te gast bij muziekvereniging OKK 
te Westkapelle. Zij vieren dit jaar hun 111 jarig bestaan. Ons lid 

Stefan Knuijt heeft speciaal voor dit jubileum een compositie 
geschreven. Deze compositie werd door OKK op deze avond ten 

gehore worden gebracht. O.N.D.A. verzorgde die avond ook een 

concert. Mede dankzij het mooie zomeravondweer en het 
enthousiaste publiek was het een geslaagd concert! Na dit concert 

heeft O.N.D.A. genoten van een welverdiende vakantie.  
 

Op zaterdag 16 augustus verzorgde O.N.D.A. een concert op het 

Dorpsfeest. Ondanks het slechte weer werd het een drukbezocht 
concert waarbij het publiek kon genieten van muziek uit Oostenrijk 

tot Spanje.  

 
Op zaterdag 2 november gaat O.N.D.A. een bijzonder project doen 

met het Houblon Ensemble uit Schouwen-Duiveland. Het wordt een 

samensmelting van klassiek en fanfare. Het Houblon Ensemble 
brengt opera heel toegankelijk. Het ensemble bestaat deze avond uit 

bas-bariton Martijn Hop, sopraan Marike Verbeek en speciale gast is 

Howard van Dodemont. Hij speelde in vele musicals en praat deze 
avond aan elkaar. De titel van deze avond is Opera meets Musical, 

we combineren opera met musical. O.N.D.A. fungeert hier als 

begeleiding van de klassieke zangers. Van de Barbier van Sevilla tot 
Cats en van Carmen tot The Lion King: een niet te missen avond! 

Kaarten zijn te reserveren via reserveringenonda@hotmail.com   
Het concert op 2 november vindt plaats het gebouw van het Leger 

des Heils, Het Zwin 1, te Middelburg en begint om 20.00 uur. 

We hopen u graag te ontmoeten tijdens onze activiteiten! 
 

Met een muzikale groet,  
Marieke Knuijt 
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        Oranjevereniging Nieuw- en St. Joosland BBQ.  

         Op zaterdag 15 juni hebben we een gezellige bbq gehad 
                   bij de Merelhoeve. Na de bbq kon er gedanst worden 

op                   de muziek die DJ Jeroen draaide.  
      Of gezellig kletsen aan de bar. 

Springkussen disco. Op zaterdag 28 september organiseren we 

een springkussen disco in samenwerking met JS Verhuur en 
Evenementen. De naam zegt het al: in de zaal zullen er 

springkussens staan waar op je kunt dansen. 

De disco is van 18.30 tot 20.30 uur en voor jongens en meiden tot en 
met groep 8 
 

Filmavond. Vanaf 20.30 uur kunnen de jongens en meiden vanaf 

groep 5 een film kijken. 
 

De entree is:  Voor leden: € 2,50 Niet leden: € 3,50 

Dit is inclusief 1 x drinken en iets lekkers. Neem nog wat extra geld 

mee, van dansen en springen krijg je dorst 😊. 

Je hoeft maar 1 x entree te betalen. Wil je liever alleen film kijken? 

Dan kom je gezellig om 20.30 uur. 
 

We houden de springkussen disco en filmavond in Durpsuus op d’n 

oek. 
 

Nieuws van Werkgroep Trekdijk 
 

PZC: Opties zijn beperkt bij Trekdijk. Deze wat voorbarige 

conclusie stond tot onze verbazing boven een artikel in de PZC van 
30 augustus.  Het zou niet gelukt zijn goede alternatieven te 

bedenken. Het artikel was echter gebaseerd op een nog onvolledig 

rapport, om de gemeenteraad tussentijds te informeren. Dat het 
Participatieteam wat vraagtekens bij dit rapport plaatste en ook op 

onjuistheden in het rapport heeft gewezen, was de journalist 

blijkbaar ontgaan. Op maandag 3 september is hierover namens het 
Participatieteam een bericht uitgestuurd o.a. naar de raadsleden en 

journalisten van de PZC. Ook wordt het op de website van de 
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gemeente geplaatst 
 

Verloop van het participatieproces. Dankzij de LPM, die altijd al 

tegen een bedrijventerrein aan de Trekdijk was, is na de 

raadsverkiezingen van vorig jaar door de nieuwe coalitie besloten tot 
een participatieproces. Met als doel: In alle rust met betrokkenen te 

komen tot een hoogwaardige invulling van de Trekdijk. Het woon- en 

leef-genot van omwonenden zou zelfs wat meer mogen kosten. 
Vertegenwoordigers van de werkgroep Trekdijk en van de 

Middelburgse Bedrijvenclub ( MBC ), ondersteund door ambtenaren 
van de gemeente, maken deel uit van het Participatieteam. 

Werkgroep Trekdijk versus MBC. De MBC opteert vooral voor het 

bedrijventerrein, zoals de vorige coalitie dat voor ogen had. De 
hoogwaardiger alternatieve scenario’s zijn juist door de werkgroep 

Trekdijk ingebracht. Er zijn hiervoor marktpartijen benaderd, die zelfs 

bereid waren intentieverklaringen aan te leveren. Door de werkgroep 
is bovendien na grondige analyse aangetoond dat de noodzaak van 

het door de vorige coalitie beoogde bedrijventerrein aan de Trekdijk 

is overdreven en de financiële risico’s worden onderschat. Dat het 
bovendien vooral overlast voor de omwonenden zal opleveren. 

De MBC kon of wilde niet aangeven welke bedrijven interesse hadden 

voor de Trekdijk, maar wil het liefst de hele Trekdijk tot 
bedrijventerrein bestemmen. Een te elfder ure aangepast plan van de 

MBC bood onvoldoende opening voor een gezamenlijk advies. Er 

zullen nu dus een aantal uitvoerig toegelichte scenario’s aan de raad 
worden voorgelegd. 
 

Besluit Trekdijk valt medio november. In de raadsvergadering 

van 13 of 14 november zal naar verwachting de raad een keuze 

maken uit de verschillende scenario’s  en dus over de toekomst van 
de Trekdijk. De LPM, nu in de coalitie, met verreweg de grootste 

fractie, speelt daarbij een sleutelrol. We hopen van harte dat de LPM-

fractie dan besluit om de Trekdijk zo groen en hoogwaardig mogelijk 
te houden. 

Namens werkgroep Trekdijk   Hans van Hal 
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NOMI YOGA NIEUWS. 
Al meer dan een jaar heb ik verschillende 

yogalessen verzorgd in het Dorpshuis van Nieuw 
en Sint Joosland. En vanaf 2 september zijn deze 

weer begonnen. Op maandagochtend een ontspannende les, gevolgd 

door een dynamische. En dinsdag- & donderdagavond een statische 
les met veel variatie van in- en ontspanning. Iedere maand is er een 

‘bijzondere’ les op zaterdagochtend en soms gaan we heerlijk naar 

buiten. Afgelopen seizoenen was dit een groot succes, waar ik 
persoonlijk (maar ook zeker mijn deelnemers) erg blij van zijn 

geworden!  

Maar is yoga ook iets voor jou? 
Wanneer mensen aan yoga denken, denken ze vaak dat ze heel 

flexibel moeten zijn. Het tegendeel is waar.   Door de oefeningen 

goed uit te voeren, word je vanzelf flexibeler en neemt de 
bewegingsruimte toe in zowel je spieren als je gewrichten. Je bent 

nooit te oud om je flexibiliteit te verbeteren. 
Yoga zorgt ook voor sterkere spieren. De staande houdingen 

versterken o.a. je grote bovenbeenspieren en buikspieren. Bij de 

zittende houdingen wordt de wervelkolom versterkt. Liggende 
houdingen zijn goed voor de buik- en rugspieren.  Wanneer de 

oefeningen juist worden uitgevoerd geven ze allemaal kracht aan de 

dieper gelegen spieren.   
Wanneer je flexibiliteit en kracht toenemen, verbeter je vanzelf ook 

je houding. Buik- en rugspieren zijn belangrijk voor je houding, door 

deze spieren te versterken sta en zit je beter rechtop. Door yoga te 
beoefenen ben je jezelf ook beter bewust van je houding, hierdoor 

kun je hem zelf aanpassen.      

Yogahoudingen gaan gepaard met ademhalingsoefeningen. Hierdoor 
verbetert de longcapaciteit, waardoor sportprestaties en 

uithoudingsvermogen verbeteren. Je komt in een diepere 
concentratie, waardoor je je volledig op de houdingen en op het 

huidige moment kunt richten.  

Veel mensen die aan yoga doen, zeggen kalmer en minder 
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gespannen te zijn. Er zijn aanwijzingen dat er biochemische reacties 

optreden in het lichaam, die zorgen voor minder stress.  
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Stresshormonen worden minder aangemaakt, waardoor een gevoel 

van rust en kalmte ontstaat. 

Yoga kan voordelen hebben voor mensen met verschillende 
aandoeningen of klachten. Mensen met hartklachten en een te hoge 

bloeddruk hebben baat bij yoga, omdat het de bloeddruk verlaagt. 
Yoga kan ook symptomen van astma, rugpijn en artritis verlichten. 

Door je tijdens de houdingen te concentreren op de ademhaling en 

bewust te voelen wat er in je lijf gebeurt, zal dit een positieve 
uitwerking hebben op lichaam en geest. Het brengt energie en 

gezondheid, innerlijke rust en harmonie. 

De lessen, die ik geef zijn voor iedereen toegankelijk en kunnen op 
ieder niveau gevolgd en begeleid worden.  Naast deze groepslessen 

geef ik ook privélessen aan huis.  

Heb je interesse in één of meerdere yogalessen?  
Wil je je inschrijven of meer informatie? 

Ga dan naar www.nomiyoga.nl of neem contact met mij op via email: 

nomiyoga@outlook.com. 
Telefonisch ben ik te bereiken op 06-10075796. 

Namasté, 
Naomi Goozen-Geertse 
 

21 september WORLD CLEAN UP DAY! 
Het is weer bijna tijd voor misschien niet het leukste maar wel één 

van de beste burgeracties van de hele wereld! Namelijk: World 

Cleanup Day! Jeej!! :-) 
World Cleanup Day is jaarlijkse wereldwijde burgeractie om het 

probleem van het zwerfvuil aan te pakken door het organiseren van 
opruimacties. In 2018 deden er in ieder geval 380 000 000 

geregistreerde vrijwilligers mee in 155 landen. Samen haalden zij 

maar liefst 88 miljoen kilo zwerfvuil op! 
Opruimen kan je gezellig samen doen met een zelf samengesteld 

groepje of met 1 van de grotere opgezette acties, maar als je daar 

geen zin in hebt mag je het ook gewoon lekker in je eentje doen! 
Wat jij wilt! Wat ook mag, is morgen al beginnen en na 21 september 

lekker door gaan. Het gaat er uiteindelijk om dat er zoveel mogelijk 

zwerfvuil wordt opgeraapt van straat. Om heel veel redenen. 

http://www.nomiyoga.nl/
mailto:nomiyoga@outlook.com
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💚Een beter milieu begint bij jezelf. We krijgen zoveel van de natuur, 

laten we wat terug doen. 

💚Goed voorbeeld doet goed volgen! Gebleken is dat men minder 

snel afval op een schone straat gooit. 

💚Wie houdt er nou niet van een net, schoon dorp?! 

💚Mensen die ervoor gekozen hebben om kinderen op deze wereld te 

zetten, kunnen hen niet met deze puinhoop opzadelen. 

Dus: Geen woorden maar daden! Pak een zak, trek handschoenen 

aan en gaan! 
 

Voor meer informatie ga je naar www.worldcleanupday.nl 
Hier kan je je ook aanmelden voor een groep in de buurt.  

 

AGENDA 
 
Wo 18 sept. Busreis 75+ 

Za 28 sept.  Springkussendisco ‘t durpuus op d’n oek                    

                                       aanvang 18.30 uur 
Za 28 sept.  Filmavond  ‘t durpuus op d’n oek                               

                                       aanvang 20.30 uur 

Di 15 okt.  3D kaarten maken Springplank       14.00 uur 
Di 22okt  Gezellige middag met bingo  

          Springplank aanvang 14.00 uur 

Di 29 okt.  Bingomiddag Springplank  aanvang  14.00 uur 
Za 16 nov. Gezellige avond ’t Durpsuus op d’n oek 

                                  Aanvang 19.30 u zaal open 19.00 uur 

Do 21 nov.        Dorpstafel ’t Durpsuus op d’n oek 
Aanvang 20.00 u zaal open 19.30 uur  

23 nov. Sinterklaasintocht   

 
Inleveren kopie volgende dorpskrant 

 
Wordt een week naar voor gehaald  Maandag 28 okt 2019 

  

http://www.worldcleanupday.nl/
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Kledingbeurs 

 

Na het succes van de lente- editie 

afgelopen april gaan we op vrijdag 

27 september 2019 najaars- en 

winterkleding verkopen. 

Kinderkleding in de maten 98 -176 

(niet kapot én schoon) kan worden 

ingeleverd en wordt in de hal van de 

school verkocht.  
 

De helft van de opbrengst is voor De 

Lonneboot en de andere helft is voor 

jou.  

De Lonneboot wil de opbrengst 

gebruiken om het schoolplein groen, 

gezellig en schaduwrijk te maken. 

Samen met de opbrengst van vorige 

keer hopen we tot een mooi bedrag 

te komen.  
 

Wil je kleding inleveren en laten verkopen, stuur dan een mail naar: 

lonnebootkledingbeurs@gmail.com  
 

En kom vooral op 27 september even snuffelen in de rekken zodat je 

als het ineens herfst wordt, toch alvast een lekkere hoodie, leuke 

winterjurk of een toffe longsleeve in de kast hebt hangen voor de 

kinderen!  

Houd onze Facebook-pagina in de gaten voor het laatste nieuws! 

 

 

mailto:lonnebootkledingbeurs@gmail.com
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PROGRAMMA SEIZOEN 2019-2020 THEATER DE WEGWIJZER: 

 

do. 3 oktober Chris Smither 
zo. 13 oktober Hans Visser en Irena Filippova 

do. 24 oktober Sjaak Bral  
za. 26 oktober Grayson Capps 

di. 29 oktober Michael Weston King 

za. 2 november Walt Wilkins 
vr, 8 november Frédérique Spigt en Roel Spanjers 

zo. 10 nov. Edgelarks 

vr. 15 nov.   Freek de Jonge 
zo. 24 nov. Richard Shindell 

vr. 6 december Alex Roeka 

za. 21 dec. Lebbis 
vr.10 januari Harry Sacksioni 

za. 18 jan.  Ad Vanderveen trio 

vr. 24 jan.  Lorcan Mac Mathuna 
za. 25 jan. Robbert Jan Proos 

za. 1 februari Lucky Fonz III 
vr.7 februari The Ragtime Guitar Parlour 

vr. 14 februari Jan Rot 

zo. 16 februari Leoni Jansen 
za.22 februari Fernando Lameirinhas 

za. 7 maart Ruud Hermans 

zo. 15 maart Willem Vermandere 
vr. 20 maart Linde Nijland en Bert Ridderbos 

zo. 22 maart Kinderliedjes van Kira en Pinar 

za. 28 maart Tip Jar 
za. 4 april  JP deKlerk 

vr. 24 april Ray Cooper 

 

Meer informatie, filmpjes en muziek op www.theaterdewegwijzer.nl 

Met hartelijke groet, 
Trudi Wams 
 

http://www.theaterdewegwijzer.nl/

